
Zápis ze schůze Školské rady ze dne 3.10.2024 
Přítomni: Ing. Pleskotová Marcela, Mgr. Šedý Miloslav, Mgr. Havlíková Lenka, Mgr. Meitnerová Iva, 

Mgr. Kubánková Olga, Mgr. Bernt Karel, DiS. Viertlerová Helena 

Omluveni: Bečvář Michal 

Nepřítomni: Mgr. Marková Jitka  

Hosté: Mgr. Reihs Martin (ředitel školy)  

Program: 

1. Projednání výroční zprávy za školní rok 2023/24 

2. Seznámení s přípravou rozpočtu na rok 2025 

3. Připomínky k provozu školy, schvalování změn ve školním řádu 

 

Průběh: 

Ad 1) Ředitel školy seznámil přítomné s výroční zprávou za školní rok 2023/24. O zprávě se hlasovalo. 

Výsledky hlasování: 

 Přítomno:  7 

 Pro:  7 

 Proti:  0 

 Zdrželo se: 0 

Ad 2) K rozpočtu na školní rok 2025 ředitel školy uvedl, že momentálně není nic známo, nicméně Město by 

mělo své dotace navýšit. 

Ad 3) Přítomni byli seznámeni s rozpočtem na rok 2024, ten již však byl uzavřen a nebyla možná žádná 

připomínka. 

Ad 4) K provozu školy ředitel školy poznamenal, že končí hospodářka školy, ale po delším hledání se podařilo 

nalézt náhradu. 

Rada školy se poté začala domlouvat na datu příští schůzky. K tomu předsedkyně Rady Mgr. Marcela 

Pleskotová poznamenala, že je nutná i schůze třídních důvěrníků. Nakonec tedy byl datum další schůze Rady 

stanoven na 28.11. v časech – od 16 hod. nejprve aktiv třídních důvěrníků a od 16:30 schůze samotné Rady.  

 

V Jirkově dne 3.10. 2024 

Zpracoval: Mgr. Miloslav Šedý 


